
Zápis č. 2/1/2013 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
30. januára 2013 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kabát, Martin Kákoš, Miroslav Kollár, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák, Vladimír Talian 
Hostia:  
Ing. Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programu STV 
Miesto konania: Bratislava, Mlynská dolina, zasadačka GR RTVS na 6. posch. 
 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS M. Kollár. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
M. Kollár dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 14/2013: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Informácia o činnosti Dozornej komisie Rady RTVS (spravodajca M. Jesenko). 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Kollár);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca M. Jesenko); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca M. Kollár);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Správa o činnosti a hospodárení RTVS za II. polrok 2012 vrátane správy o 
hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie 
Slovenska za IV. štvrťrok 2012 (spravodajcovia M. Kabát, M. Antol, V. Slovák). 

6. Informácia o aktuálnom stave spravodajstva RTVS a pripravovaných technologických 
a obsahových zmenách (spravodajca D. Hushegyiová). 

7. Príprava kritérií pre vyhodnotenie vysielania programovej služby RTVS za rok 2012 
Radou RTVS (spravodajca V. Talian, M. Kákoš). 

8. Sťažnosti a podnety. 
9. Rôzne 

a) Korešpondencia. 
 

Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  
I. Nagy, V. Slovák / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Talian /    
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
M. Kollár informoval o plnení jednotlivých uznesení, predložil návrh na uznesenie a dal 
o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 15/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie 

47./2011 Úloha trvá, vyhodnotí sa priebežne 
84./2011 Plní sa priebežne. 

121./2012 Splnené 
1. Nevyhodnocuje 
2. Nevyhodnocuje sa. 
3. Nevyhodnocuje  
4. Nevyhodnocuje  
5. Nevyhodnocuje  
6. Nevyhodnocuje sa. 
7. Nevyhodnocuje sa. 
8. Nevyhodnocuje sa. 
9. Nevyhodnocuje sa. 
10. Nevyhodnocuje sa. 
11. Nevyhodnocuje sa. 
12. Splnené. 
13. Nevyhodnocuje sa. 

 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / V. Talian /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
3. Informácia o činnosti Dozornej komisie Rady RTVS 
M. Jesenko, predseda DK Rady RTVS, informoval, že ostatné rokovanie DK sa uskutočnilo 
včera a skonštatoval, že bol opätovne zvolený do funkcie predsedu DK na obdobie 1 roka. 
Ďalej informoval, že DK rokovala o spôsobe a rozsahu odmeňovania členov manažmentu 
RTVS, kde GR RTVS predstavil systém odmeňovania. DK na základe predložených 
informácií skonštatovala, že systém, ako aj výška odmeňovania členov manažmentu RTVS 
zodpovedá interným predpisom RTVS a neprekračuje úroveň primeranú jednotlivým 
pozíciám z pohľadu trhového benchmarku. Uviedol, že ďalej sa DK venovala kontrole 
použitia prostriedkov zo zmluvy so štátom a na základe predložených informácií DK 
skonštatovala, že z poskytnutých 2,867 mil. € je nedočerpaných cca 1,7 mil. €. Nedočerpané 
prostriedky je možné dočerpať do konca roku 2013 a predpoklad je taký, že sa to stihne. Na 
záver sa DK venovala jednému podnetu týkajúceho sa zverejnenia zmluvy z roku 2004. DK 
skonštatovala, že v danom čase predmetná zmluva nepodliehala zverejňovacej povinnosti.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 16/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o činnosti Dozornej komisie Rady RTVS. 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0   
Uznesenie bolo prijaté. 
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4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
M. Kollár navrhol, aby sa tento bod prerokoval v rámci bodu 5 pri prerokovaní správy 
o činnosti RTVS. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
M. Kollár skonštatoval, že nebol predložený žiaden návrh na prenájom alebo prevod majetku 
RTVS. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika uviedol, že od minulého rokovania sa predložený materiál nezmenil a sú to všetko 
rovnaké verejné obstarávania. 
M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu sa zaujímal o prebiehajúce verejné 
obstarávanie na rekonštrukciu zdravotného strediska. 
V. Mika odpovedal, že aktuálna situácia je, že definitívny termín na predkladanie projektov je 
posunutý na 5.2. Potom nastane zložitý proces vyhodnotenia projektov.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 17/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
M. Kollár informoval, že od ostatného zasadnutia rady, nebol predložený žiaden zámer.  
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
M. Kollár sa spýtal, k akej zmene prišlo pri kúpnej cene pri RTVS, s.r.o. a či dodatkovanie 
zmlúv na dodávku tepla nepodlieha nejakým obstarávacím režimom. 
R. Doehring odpovedala, že dodávateľ tepla je len jeden, takže tam nie je s kým súťažiť. 
K RTVS, s.r.o. vysvetlila, že je to upravená cena na základe znaleckého posudku. 
M. Jesenko sa spýtal, či sa pri Omega plus menilo právne zastúpenie. 
V. Mika vysvetlil, že spoločnosť, ktorá zastupovala RTVS doteraz, zmluvne skončila a bola 
vybratá iná spoločnosť aj vo väzbe na isté skutočnosti. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 18/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia Rady RTVS. 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
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5. Správa o činnosti a hospodárení RTVS za II. polrok 2012 vrátane správy o 
hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie 
Slovenska za IV. štvrťrok 2012 

 
V. Mika odprezentoval predloženú správu o činnosti RTVS,  priblížil základné oblasti 
a hospodárenie RTVS: 
Príjmy RTVS spolu: rozpočet - 113 910 084 €, skutočnosť -  112 584 920 €, t.j. 98,84% 
Daňové príjmy: rozpočet  - 73 610 513 €, skutočnosť - 72 374 575 €, t.j. 98,32 % 
Nedaňové príjmy: rozpočet - 5 976 338 €, skutočnosť - 5 861 216 €, t.j. 98,07 % 
Granty a transfery: rozpočet - 18 742 715 €, skutočnosť - 18 768 611 €, t.j. 100,14 % 
Príjmové finančné operácie: rozpočet - 15 580 518 €, skutočnosť - 15 580 518 €, t.j. 100,00% 
Výdavky RTVS spolu: rozpočet - 111 236 197 €, skutočnosť - 98 775 431 €, t.j. 88,80 % 
Bežne výdavky: rozpočet - 98 984 959 €, skutočnosť - 94 276 075 €, t.j. 95,24 % 
Kapitálové výdavky: rozpočet - 11 570 000 €, skutočnosť - 3 818 118 €, t.j. 33,00% 
Celkový prebytok (+)/schodok (-) RTVS: rozpočet:  2 673 887 €, skutočnosť:   13 809 489 € 
Prebytok (+)/ schodok (-) RTVS (ESA 95): rozpočet: -12 225 393 €, skutočnosť: -1 089 791 €  
M. Kabát, ako spravodajca k ekonomickej časti tohto bodu uviedol, že materiál je možné 
považovať za dostatočný a zrejmý. Požiadal o lepšie naplánovanie negatívneho trendu pri 
koncesionárskych poplatkoch. Ku kapitálovým výdavkom uviedol, že je tam žiaduca väčšia 
akcelerácia. Vyzdvihol úsporu vo výdavkovej časti. 
R. Doehring skonštatovala, že ťažko prognózovať trend poklesu koncesionárskych 
poplatkov. Skonštatovala, že najmä decembrový výpadok bol neočakávaný. 
M. Antol, ako spravodajca k televíznej časti tohto bodu poznamenal, že sledovanosť 
medziročne stúpla, stratégia Jednotky sa mu zdá ambiciózna, ale reálna, za úspech 
považuje aj silvestrovský program. Rovnako potešujúca je podľa neho snaha uspokojovať 
náročnejšieho diváka na Dvojke. Za pozoruhodný považuje program Advent 2012 na Dvojke. 
Zaujímalo by ho pomerné rozdelenie výroby dabingu v Bratislave a Košiciach. Upozornil na 
niektoré preklepy a drobné nezrovnalosti v správe. 
V. Slovák, ako spravodajca k rozhlasovej časti tohto bodu uviedol, že ho mrzí spokojnosť 
Rádia Slovensko s tým, že je dvojkou na trhu. Vyzval, aby sa aj rozhlasová výroba 
prispôsobila požiadavkám RTVS. 
Ľ. Machaj uviedol, že programový manažment má ambíciu byť na trhu, ale nie je to 
absolútna priorita. Skonštatoval, že v primetime je Rádio Slovensko lídrom na trhu. Dodal, že 
rozhlasová dramaturgia aktívne vstupuje do tvorby v regiónoch. 
T. Búza skonštatoval, že sa sprísnila dramaturgia pri niektorých programoch a zlepšila sa 
tým ich kvalita a postupne stúpa sledovanosť. 
V. Talian sa spýtal, či sa niektorý zo sporov s PSMA ukončil, keďže sa hovorilo len 
o pohľadávke RTVS voči PSMA a pamätá si, že aj PSMA malo pohľadávku voči RTVS. 
V. Mika uviedol, že naozaj sú dva súdne spory a oba sú otvorené. 
V. Talian sa spýtal, čo môže znamenať decembrový výpadok vo výbere koncesionárskych 
poplatkov pre rok 2013. 
R. Doehring uviedla, že je ťažko zanalyzovať presné dôvody, ale pracuje sa na tom, aby sa 
dal tento trend v budúcnosti odhadnúť. 
V. Talian upozornil na skutočnosť, že priemerný čas poslucháča strávený pri počúvaní rádia 
je pri Rádiu Slovensko najvyšší. 
M. Kákoš sa spýtal, či nie je úvaha vrátiť sa k spolupráci s divadelnými dabingovými 
štúdiami, keďže v decembri boli dabingové štúdiá RTVS preťažené.  
T. Búza uviedol, že nárazovosť v decembri súvisela s výpadkom nákupu akvizičných titulov 
v minulom období a potom prišiel prudký nárast, aby sa stihli dať do vysielania všetky tituly, 
ktoré sa nakúpili. V budúcnosti to podľa neho nehrozí a je snaha vyťažiť najprv dabingové 
kapacity RTVS. 
I. Nagy kvituje v správe sebakritické pasáže o tom, čo treba zlepšiť. Spýtala sa, aká je 
spätná väzba na vysielanie RSI. Spýtala sa, či sa pri stážach a školeniach ráta aj 
s redaktormi Rádia Patria, bolo by to podľa nej žiaduce. K redakcii NEV v Košiciach 
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poznamenala, že je rada, že sa našli externí spolupracovníci a dúfa, že nastanú zmeny 
v informačných formátoch v roku 2013.  
Ľ. Machaj uviedol, že pri RSI neexistuje žiaden prieskum, dá sa vychádzať len z toho, koľko 
ľudí počúva vysielanie na internete, prípadne z poslucháčskych listov. Skonštatoval, že sa 
ráta aj s redaktormi Rádia Patria pri personálnom manažmente a odbornom raste. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 19/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o činnosti a hospodárení RTVS za II. 
polrok 2012 a ukladá predsedovi Rady RTVS, aby ju doručil Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá.  
T: 8. 2. 2013  
Z. predseda Rady RTVS 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Kollár informoval, že pri prerokovávaní hospodárskeho výsledku RTVS za každý štvrťrok 
Rada RTVS aj navrhuje odmenu pre GR RTVS.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 20/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. (1) písm. c) a podľa § 16 ods. (7) zákona č. 532/2010 Z. z. 
o RTVS a čl. 3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za 4. štvrťrok 2012 vo 
výške 100 % mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
6. Informácia o aktuálnom stave spravodajstva RTVS a pripravovaných 

technologických a obsahových zmenách 
L. Diko odprezentoval členom Rady RTVS obsah predloženého materiálu: 
„Realizované zmeny: 

• Po zmene organizačnej štruktúry k 1.12.2012 došlo k integrácii výrobných zložiek 
televízneho spravodajstva priamo do Sekcie. Umožňuje nám to nielen pohotovejšie 
reagovať na aktuálne udalosti, ale aj efektívnejšie využívať predovšetkým interné 
kapacity na všetky formáty vyrábané Sekciou. Integrácia rozhlasovej a televíznej časti 
prebieha intenzívne na všetkých úrovniach. 

• Televízne spravodajské relácie prešli od 17.12.2012 na formát 16:9. Táto zmena je 
spojená so zmenou vizuálu spravodajstva a ďalších relácií (napr. relácia Hírek, 
pripravuje sa zmena vizuálu GBS). 

• Zmenil sa názov hlavného spravodajstva na Správy RTVS. Práve táto značka by sa 
mal stať nosnou pre spravodajstvo celej inštitúcie a používame ju aj v hlavnom 
rozhlasovom spravodajstve, samozrejme pri zachovaní značky Rádiožurnál. 
Plánujeme aj ďalšie rozšírenie používania značky Správy RTVS v rozhlasovom 
vysielaní. 

• Vzhľadom k tomu, že Sekcia sa stala samostatnou jednotkou dodávajúcou obsah pre 
programové služby, vedieme úzke diskusie o obsahu, forme a rozsahu 
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spravodajských, športových a publicistických relácií s vedením jednotlivých 
programových služieb. Ich výsledkom sú viaceré zmeny – zrušenie relácie Nočné 
správy na Jednotke, preformátovanie diskusnej relácie K veci na Rádiu Slovensko na 
analyticko-spravodajský formát,  ako aj viaceré zmeny v skladbe programu 
jednotlivých programových služieb, ktoré sú plánované v najbližších dňoch 
a týždňoch. 

• V spolupráci s programovými službami a odborom výskumu a vývoja formátov 
pripravujeme nové formáty - denný ranný formát Dobré ráno Slovensko; pripravujeme 
„refresh“ aktuálnych relácií – Počasie, Reportéri; a zbierame podklady pre 
rozhodnutie o vývoji novej diskusnej relácie. 

• V spolupráci s Odborom mediálnych systémov a Sekciou techniky pripravujeme 
obstarávanie komplexného digitálneho postprodukčného systému pre spravodajstvo. 
Súčasťou týchto krokov je aj snaha, pri minimálnych nákladoch, využiť súčasné 
technológie v RTVS a umožniť aspoň čiastočne digitalizovaný proces už za 
súčasných podmienok, čo by umožnilo zvýšenie obrazovej kvality odvysielaných 
reportáží, ale aj zvýšenie reakcieschopnosti televízneho spravodajstva. 

• V spolupráci s oddelením kontrolingu sme nastavili systém dlhodobého plánovania 
licencovaných športových podujatí. 

• Dopravný servis RTVS - Zelená vlna posilnil svoje postavenie na trhu. Uzatvárame 
zmluvy s ďalšími rozhlasovými stanicami, ktoré budú za odplatu šíriť časť jej 
vysielania. 

 
Plánované kroky: 

• Personálny rozvoj 
-     rozšírenie regionálnej siete reportérov televízneho a rozhlasového spravodajstva  
- prehodnotenie a skvalitnenie siete zahraničných korešpondentov (od 1.1.2013 

sme získali korešpondentku vo Washingtone), 
- dokončenie vzdelávacieho systému reportérov a redaktorov v interných, ako aj 

externých kapacitách (spolupráca s MVO a univerzitami), 
- analýza a úprava odmeňovacieho systému tak, aby bol konkurencieschopný na 

mediálnom trhu, aby bol motivujúci plniť úlohy a ciele, a zároveň aby umožňoval 
aj postihy (v spolupráci so Sekciou ľudských zdrojov), 

- nastavenie a úprava výrobných procesov tak, aby boli externé kapacity využívané 
v minimálnej miere a ušetrené financie presmerovať do obsahu. 

• Obsahový rozvoj 
- analýza súčasných formátov a ich ďalšie skvalitňovanie po obsahovej aj formálnej 

stránke, 
- príprava nových formátov, ktoré budú odrážať verejnoprávne poslanie RTVS, 
- ďalšie posilňovanie spolupráce rozhlasového a televízneho spravodajstva tak, 

aby sme boli schopní z tohto jedinečného potenciálu ťažiť pre divákov 
a poslucháčov, a zároveň nám to prinesie úspory, ktoré môžeme opäť investovať 
do obsahu, 

- príprava na spustenie spravodajského portálu.  

• Technický rozvoj 
- skvalitnenie technologického reťazca televízneho spravodajstva na súčasných 

technológiách, 
- príprava a obstaranie digitálneho postprodukčného reťazca televízneho 

spravodajstva s možnosťou prepojenia s rozhlasovým spravodajstvom ako aj so 
spravodajským portálom.“ 

 
V. Mika dodal, že súčasná situácia na televíznom trhu je pre RTVS výzvou a môže byť dopyt 
po tom type spravodajstva, aké by malo RTVS produkovať.  
D. Hushegyiová, ako spravodajkyňa k tomuto bodu uviedla, že z predloženého materiálu je 
jasný smer, ale chýbajú jej konkrétne termíny. Spýtala sa, kedy plánuje manažment dať 
spravodajstvu definitívnu formu, kedy sa začne vysielať plánovaný ranný formát „Dobré ráno 
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Slovensko“, kedy bude hotový komplexný digitálny postprodukčný systém pre spravodajstvo. 
Kladne hodnotí snahu o rozšírenie siete spravodajcov, zaujímala sa, o aké mestá ide a či 
spravodajcovia budú pracovať aj pre SRo a aj STV paralelne. Ďalej sa spýtala, aká bude 
konkrétna spolupráca s univerzitami pri vzdelávaní redaktorov a kedy bude odmeňovací 
systém RTVS konkurencie schopný na mediálnom trhu. Zaujímalo ju, ako sa pracuje 
s archívom a kedy sa plánuje vybudovať moderný archív. 
L. Diko odpovedal, že komplexný digitálny archív bude vtedy, keď bude digitálny 
postprodukčný systém a rovnako vtedy bude aj definitívna vizuálna forma. Závisí to od 
priebehu verejných obstarávaní. 
V. Mika doplnil, že by to malo prebehnúť v roku 2013.  
L. Diko k regionálnym spravodajcom uviedol, že po analýze stavu sa bude snažiť obsadiť čo 
najkvalitnejšie vybrané miesta. V menších mestách budú kombinovaní redaktori, vo väčších 
mestách by mal byť aj televízny aj rozhlasový redaktor. K zahraničným korešpondentom 
uviedol, že nie so všetkými je v súčasnosti spokojný. Odmeňovaciemu systému sa plánuje 
venovať v najbližších mesiacoch, keď bude jasné, kam sa uberá rozpočet. 
T. Búza uviedol, že formát „Dobré ráno Slovensko“ sa plánuje vysielať od letných mesiacov 
a štruktúra bude prezentovaná na jar.  
V. Mika uviedol podrobnosti o spolupráci s vysokými školami. 
M. Kollár sa spýtal na vývoj diskusného formátu namiesto toho, ktorý bol stiahnutý. 
L. Diko uviedol, že sa plánuje na jeseň, momentálne sa skúmajú vhodné modely a príklady 
v zahraničí. 
M. Antol sa spýtal, či sa plánuje spolupráca aj s konzervatóriami a inými školami v iných 
mestách. 
T. Búza odpovedal, že sa plánuje koncepčný systém spolupráce. Prvé výsledky takejto 
spolupráce by sa mali prejaviť už na jeseň. 
M. Kákoš poukázal na istý paradox v jednom prieskume, kde bolo spravodajstvo STV na 
poslednom mieste v rámci dôveryhodnosti a spravodajstvo SRo vykázalo stupeň najvyššej 
dôveryhodnosti. Myslí si, že tento typ prieskumu netreba veľmi preceňovať, pretože súvisia 
s dlhodobou kredibilitou média a ľudia si to zvykovo nesú.  
V. Mika uviedol, že predmetný výskum je z minulého roku, ale zmeniť to je misia, ktorá bude 
trvať roky.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 21/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave spravodajstva 
RTVS a pripravovaných technologických a obsahových zmenách. 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
7. Príprava kritérií pre vyhodnotenie vysielania programovej služby RTVS za rok 

2012 Radou RTVS 
M. Kollár pripomenul, že Rada RTVS musí do 30.4. predložiť do Výročnej správy RTVS aj 
vyhodnotenie programovej služby Radou RTVS. Navrhol, aby sa zostavila pracovná skupina, 
ktorá pripraví do 18.2.2013 kritériá pre hodnotenie programovej služby RTVS. 
Členovia Rady RTVS odsúhlasili, aby sa členmi pracovnej skupiny stali: 
M. Kákoš (poverený vedením pracovnej skupiny), D. Hushegyiová, I. Nagy a V. Slovák. 
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8. Sťažnosti a podnety 
M. Kollár informoval o preposlanom podnete z Úradu vlády SR, kde sa občan sťažoval na 
nezverejnenie zmluvy s Towercomom z roku 2004. Skonštatoval, že to prerokovala aj DK 
Rady RTVS a stanovisko je, že povinnosť zverejňovať zmluvy pred ich podpisom vznikla od 
1.1.2011 a zmluvy, ktoré boli podpísané dovtedy takejto zverejňovacej povinnosti 
nepodliehajú. Ďalej informoval, že na Radu RTVS sa obrátil so žiadosťou o vystúpenie 
prezident Slovenskej lekárskej komory (SLK) Marián Kollár v súvislosti s podnetom, o ktorom 
rada rokovala na ostatnom zasadnutí. 
Členovia Rady RTVS hlasovaním rozhodli, že umožnia vystúpenie Mariána Kollára. 
Marián Kollár uviedol, že ho zarazil spôsob, akým 30.11. RTVS spracoval príspevok 
s názvom „Prezident SLK môže prísť o kreslo“. Podľa neho vyšlo rýchlo najavo, že táto 
informácia nie je pravdivá a prezident SLK má jednohlasnú podporu celého vedenia SLK. 
Informoval, že sa viackrát pokúšal stretnúť s GR RTVS a nebolo mu to umožnené. Za 
dôležité a zvláštne považuje, že keď Rada SLK postavila k tomuto problému a dala k tomu aj 
vyjadrenie pre RTVS, tak to RTVS neuverejnila. Ide podľa neho o hrubú manipuláciu a snahu 
zdiskreditovať jeho osobu. Odmieta spôsob, akým sa o tejto reportáži diskutovalo a je 
zarazený aj odpoveďou GR RTVS. Nemôže sa zbaviť pocitu, že predmetná reportáž bola 
účelová a mala za cieľ vytvoriť v SLK atmosféru, že Marián Kollár zlyhal a treba ho odvolať 
a že toto celé sa deje vo verejnom záujme. Bol by rád, ak by sa to v budúcnosti nedialo 
a aby Rada RTVS zaujala k tomu stanovisko. Požiadal, aby Rada SLK dostala priestor 
vyjadriť sa k tejto reportáži. 
M. Kollár skonštatoval, že nie je v kompetencii Rady RTVS, aby prikázal GR RTVS uverejniť 
čokoľvek v spravodajstve. Uviedol, že na ostatnom rokovaní mala k dispozícii rada tento 
podnet a neprijala k nej žiadne uznesenie. 
M. Jesenko doplnil, že v žiadosti od SLK na ostatnom zasadnutí bola požiadavka prerokovať 
tento podnet, rada ho prerokovala a nik nenavrhol žiadne uznesenie. 
V. Mika uviedol, že redaktorka, ktorá robila tento príspevok sa dlhodobo venuje oblasti 
zdravotníctva, takže sa od nej očakáva, že pozná kontext a súvislosti a nie je to človek, ktorý 
prišiel s týmto manažmentom. Osobne nevidí žiaden priestor, aby sa to vnímalo ako nejaká 
manipulácia. V prípade, že je potrebné niečo osobne dovysvetlovať, tak je k dispozícii. 
L. Diko vylúčil, že by za touto reportážou bola akákoľvek manipulácia. Skonštatoval, že 
RTVS nemá problém posúvať verejnú diskusiu o témach ďalej, ale Rada SLK požiadala 
o zverejnenie stanoviska v plnom znení, pričom spravodajstvo nie je o zverejňovaní 
stanovísk, ale o sprostredkovaní faktov divákovi. Je pripravený o tom s Mariánom Kollárom 
osobne diskutovať. 
M. Kollár sa spýtal, či má niekto záujem predložiť návrh na uznesenie. 
Nikto neprejavil záujem predložiť návrh na uznesenie. 
 
 
9. Rôzne 
 
a. Korešpondencia 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS o odoslanej korešpondencii 
 
b. Rôzne 
M. Kákoš sa spýtal, či bude ďalej trvať zákaz autorskej umeleckej činnosti pre zamestnancov 
RTVS. 
V. Mika odpovedal, že obecne takýto zákaz platí a vychádza z logických dôvodov. Keďže 
však zamestnanci RTVS pracujú autorsky a nie v kontexte náplne svojej práce a je to 
požiadavka zamestnávateľa v nejakej konkrétnej kompetencii dramaturgie alebo centra v inej 
oblasti, tak sa to deje so súhlasom GR RTVS a bežne ho udeľuje. 
Členovia Rady RTVS sa predbežne dohodli, že najbližšie rokovanie sa uskutoční 28.2.2013 
a nie 7.3.2013 ako bolo pôvodne plánované a uskutoční sa v Bratislave a nie v Banskej 
Bystrici. 
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M. Kollár ako odchádzajúci člen Rady RTVS poďakoval členom rady aj manažmentu RTVS 
za doterajšiu spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 05.02.2013. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 


